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Zápis z 2. zasedání Akademického senátu 
ze dne 23.1. 2008 

 
Přítomni:  prof. Ing. Jan Váchal, CSc., Ing. Zdeněk Raab, RNDr. Vladimír Kostka,  

Ing. Petra Bednářová, Ph.D.,Mgr. Věra Kurcová, RNDr. Jana Krejsová,  
Mgr. Michaela Petrová, Lenka Dvořáková, Eva Pšikalová,Vojtěch Stehel, 
Michal Štěrba 

        
Omluveni:   0 
 
Hosté:            Ing. Bc. Miroslav Krejča, CSc.  
  Jiří Bláha 
 
Zasedání AS  
vedla:              Ing. Petra Bednářová, Ph.D 
Zápis:  Mgr. Renata Slípková 
 
Program:  

1. Kontrola zápisu z minulého zasedání 
2. Potvrzení delegátů do RVŠ a financování cest včetně ubytování v průběhu zasedání 

RVŠ 
3. Podpora mobility studentů  
4. Podpora doktorských studií zaměstnanců a doporučení k habilitačnímu řízení  
5. Financování studentského časopisu ŠNEK 
6. Finanční podpora VŠTE pro SK VŠTE,o.s. 
7. Různé 

 
ad 1) Kontrola zápisu z minulého zasedání 

 Zápis byl schválen bez připomínek 
 

ad 2) Potvrzení delegátů do RVŠ a financování cest včetně ubytování v průběhu    
         zasedání RVŠ 

V současné době jsou delegováni do RVŠ za akademické pracovníky VŠTE prof. Ing. 
Jan Váchal, RNDr. Kostka. Návrh: potvrdit tyto delegáty tak, jak byli jmenováni.  

 pro: 9 
 proti: 0 
 zdrželi se: 2 

 Závěr: delegáti za VŠTE do RVŠ za akademické pracovníky: prof. Ing. Jan Váchal, 
RNDr. Kostka 

 
V současné době jsou delegováni do RVŠ za studenty VŠTE Jiří Bláha a Jaroslav 
Staněk. Jaroslav Staněk v průběhu funkčního období odstoupil.  
Návrh studentské komory: potvrdit Jiřího Bláhu jako delegáta RVŠ a zvolit Vojtěcha 
Stehela.  

         pro: 10 



                                                 Vysoká škola technická a ekonomická 
                                                 v Českých Budějovicích 
 
                                             Okružní 10, 370 01 České Budějovice    
 
         
 

 
 

 proti: 0 
 zdrželi se: 1 

Závěr: delegáti za VŠTE do RVŠ za studenty: Jiří Bláha, Vojtěch Stehel 
 

ad 3) Podpora mobility studentů  
Předložil Ing. Bc. M. Krejča, CSc.   

         Senát bere na vědomí informaci  rektora o mimořádných stipendiích a pověřuje   
         ho do příštího zasedání vypracováním rámcových zásad k udělování těchto stipedií.
  

ad 4) Podpora doktorských studií zaměstnanců a doporučení k habilitačnímu řízení  
Předložil prof. Ing. Váchal, CSc. 
Seznámil členy AS VŠTE s navrženými body pro podporu doktorských studií a 
habilitačního řízení a vyzval senátory, aby předložený dokument připomínkovali do 
31.1.2008. Dále uvedl, že tento dokument bude zpracován ve formě vnitřní normy a 
předán AS VŠTE ke schválení v 1. čtvrtletí 2008.  

     Senát bere na vědomí tuto informaci na vědomí. 
   
ad 5) Financování studentského časopisu ŠNEK 
 předložila studentská komora 

Studentská komora seznámila senátory s problematikou financování školního 
časopisu. 
Návrh rektora: Sloučení studentského a školního časopisu 
Návrh: Studentský časopis bude vycházet jako součást oficiálního časopisu VŠTE, 
který bude vydáván čtvrtletně. Studentská část bude vydávána 10x ročně. 

      pro: 10 
 proti: 0 
 zdrželi se: 1 

Návrh byl přijat. 
ad 6) Finanční podpora VŠTE pro SK VŠTE,o.s. 
Otázka financování SK VŠTE,o.s. bude řešena formou členských příspěvků, darů, grantů 
a projektů. V případě nedostatku finančních prostředků  je možno kontaktovat rektora a 
hledat náhradní řešení. 
ad 7) Různé 
a) Informace o veřejném vystoupení pro volby rektora – Ing. P.Bednářová, Ph.D. 

úkol: AS předá informaci katedrám, ústavům a studentům 
b) Organizace vystoupení – o moderování a organizaci akce byl požádán prof. Ing. 

Váchal, CSc., který toto přijal 
c) Insignie – informace rektora o stavu výroby insignií ( žezlo, berla, řetěz pro rektora, 4 
řetězy pro prorektory). Jeden z těchto řetězů bude zatím k dispozici předsedovi AS. 

d) Informace ze zasedání RVŠ – RNDr. Kostka 
e) Informace o reprezentačním plesu školy – RNDr. Kostka 

Požádal studenty o rady a připomínky k plesu v roce 2009. 
f) Informace o konferenci v květnu 2008 – prof. Ing. Váchal, CSc. 
g) Informace o návštěvě školské parlamentní komise v únoru 2008  

Ing.Bc.M.Krejča,CSc. 
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h) Informace o stavu areálu VŠTE v oblasti přechodu majetkových práv 
Ing.Bc.M.Krejča,CSc. 

i) Informace RNDr. Kostky o návštěvě prof. Švejnara. Seznámil senátory s možností    
      zapůjčení DVD s touto přednáškou u Ing. Fuxové. 
j) Další zasedání AS 4.2. 2008 v 15:30 hodin, učebna D3 s následujícím programem: 

� uzavření kandidátek 
� organizace představení kandidátů na rektora  

 
 
 
Zapsala Mgr. Renata Slípková,v.r. 
 
 
Ověření zápisu: 
Ing. Petra Bednářová, Ph.D.,v.r. – předsedkyně AS     
Ing. Zdenk Raab, v.r. – místopředseda AS                   
Eva Pšikalová,v.r. – místopředsedkyně AS                
 
 
 
  
 
 
 
 
 
  


